
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 1. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1329

Vil ministeren oplyse, om det er korrekt, at det tillades at fortynde spildevand, som skal

udledes, med dansk grundvand, og om det gør det nemmere at få det udledte vands ind-

hold pr liter af tungmetaller og PFOS ned under grænseværdierne? Og vil ministeren re-

degøre for, om det er korrekt, at der f.eks. ved Stigsnæs ved Skælskør anvendes mere

grundvand til fortynding af det forurenede vand, end der anvendes i en provinsby med

15.000 indbyggere om året?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Villadsen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Villadsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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